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Socialdemokraterna i Täby 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 
Erik Andersson angående ”Framtidsutställning 
med seminarier i miljö- och klimatfrågor” 
 
Alarmerande rapporter om miljö- och klimatfrågorna kommer alltmer i fokus. 
Problemen ökar och vi måste nu agera konstruktivt och kraftfullt.  
 
Vi vill därför att kommunen inbjuder till en ”Framtidsutställning med seminarier i 
miljö- och klimatfrågor” under hösten 2023 alternativt våren 2024 för att kraftsamla, 
sprida goda exempel, ta lärdom av varandra och inspirera täbybor, företag och 
organisationer att bidra till ett hållbart Täby. Vi är väl medvetna om att kommunen 
under de senaste åren har anordnat en miljödag. Rubricerat förslag ska ses som en 
utveckling av denna miljödag. 
 
Tydligt är att allt fler människor blivit medvetna om att tiden är knapp och att 
åtgärderna måste vidtas nu. Det är bråttom! För att göra rätt saker måste vi ta del av 
vad vetenskapen säger och arbeta tillsammans. Många företag, även här i Täby, är 
redan på gång och har valt väg för klimatets bästa.  
 
Till framtidsutställningen med sina seminarier inbjuds ett antal föreläsare och 
organisationer som har kunskap och engagerat sig i klimat- och miljöfrågor. 
Innovativa företag från Täby ska särskilt erbjudas möjlighet att delta för att sprida sin 
kunskap och erfarenhet, ambition och inspiration för ökad klimatneutralitet. 
 
Som mötesplatser kan lokaler i kommunhusets entréplan, Kulturhuset och Tibble 
kyrka användas.  
 
Målgruppen för evenemanget är företag och organisationer kommuninvånare och 
politiker.  
 
Min fråga till kommunstyrelsens ordförande blir: 

• Är du beredd att medverka till att en ”Framtidsutställning med seminarier i 
miljö- och klimatfrågor” anordnas i kommunen? 

För Socialdemokraterna 

 

Janne Boman 
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